
  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 

O RADU 34. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 27.12.2023. GODINE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sarajevo, decembar 2023. godine 
 



2 

 

ZAPISNIK O RADU 34. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 27.12.2023. GODINE 

 

Broj: 01-GV-02-1994/23 

Datum: 27.12.2023. godine 

Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Almedin Miladin 

3. Biljana Lazarević 

4. Danijela Šahat 

      5. Jasmin Ademović 

      6.  Samir Bejić 

      7. Toni Vukadin 

      8.  Adi Škaljić 

      9. Amra Zulfikarpašić 

10. Alen Girt 

11. Mirela Džehverović 

12. Ratko Orozović 

13. Alma Čengić 

14. Lajla Ćosović 

15. Srđan Simonović 

16. Vedad Deljković 

17. Dragan Stevanović 

18. Elvedin Korora 

19. Muamer Mekić 

20. Bajro Biber 

21. Robert Pleše 

22. Seid Škaljić 

23. Željko Majstorović 

24. Vedran Dodik 

25. Drago Jurić 

26. Enisa Spahić 

27. Jasmin Skorupan 

28. Srđan Srdić 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Samir Avdić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva  

3. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

4. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

5. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

6. Zinaida Čengić, rukovodilac Stručne službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i 

međunarodnu saradnju 

7. Muamer Kutlovac, pomoćnik Gradonačelnice za finansije 

8. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnice za lokalno poslovanje 

9. Dragana Solaković, pomoćnica Gradonačelnice za lokalnu samoupravu 
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10. Senada Kočan, pomoćnica Gradonačelnice za opću upravu i zajedničke poslove 

11. Merima Arifhodžić, pomoćnica Gradonačelnice za urbano planiranje, investicije, stambene 

i komunalne poslove 

12. Avdija Hasanović, direktor Javnog preduzeća Olimpijski bazen „Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

13. Bakir Hadžiomerović, direktor Javnog preduzeća „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo 

14. Lejla Gurbeta Pokvić, direktorica Verlab instituta 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Informisao je Gradsko vijeće da niko od gradskih vijećnika nije najavio odsustvo sa sjednice, 

a da su kašnjenje najavili gradski vijećnik Vedad Deljković i gradska vijećnica Danijela Šahat. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

23 gradska vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 

Zatim je otvorio 34. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 29.11.2023. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zapisnik o radu 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 

29.11.2023. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnost Zamjenika 

Gradonačelnice. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o Prijedlogu 

Odluke o izmjenama Odluke o dodjeli jednokratne novčane pomoći zakupcima prodajnog 

mjesta na Pijaci "Kvadrant" na Otoci, općina Novi Grad Sarajevo koji je dostavljen na 

razmatranje od strane Gradonačelnice, kao ovlaštenog predlagača, u formi prijedloga po 

hitnom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izmjenama Odluke o dodjeli jednokratne 

novčane pomoći zakupcima prodajnog mjesta na Pijaci "Kvadrant" na Otoci, općina Novi Grad 

Sarajevo razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
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***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Elvedin Korora, te da sjednici prisustvuje 25 gradskih vijećnika. 
 

***** 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Adnan Hidić) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Bilal 

Đedović) 

3. Prijedlog Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2024. godinu 

4. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program obilježavanja 6. aprila - Dana Grada 

Sarajeva u 2024. godini 

5. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje za 

očuvanje i promociju rok muzike „Ex-Yu Rock Society“ 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da je 

Odbor za budžet i finansije predložio Gradskom vijeću da Prijedlog Odluke o utvrđivanju 

posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje za očuvanje i promociju rok muzike „Ex-Yu 

Rock Society“ ne uvrsti u dnevni red 34. sjednice Gradskog vijeća, već da se dȃ mogućnost 

Udruženju da kvalitetnim projektima aplicira sredstva Budžeta Grada Sarajeva po javnom 

pozivu, kao i druga udruženja. 

Također je podsjetio te da je Odbor za budžet i finansije, u povodu ovog prijedloga, podnio 

Amandman na Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu. 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Seid Škaljić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je 

proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Adnan Hidić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Bilal Đedović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je 

proceduralni prijedlog da se Odluka o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2024. 

godinu razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Program obilježavanja 

6. aprila - Dana Grada Sarajeva u 2024. godini razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“,  jednim glasom „protiv“ i jednim 

„suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o utvrđivanju posebnog značaja za Grad 

Sarajevo za Udruženje za očuvanje i promociju rok muzike „Ex-Yu Rock Society“ razmatra 

u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

***** 

Zatim je Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmina Ademovića dao riječ gradonačelnici 

Grada Sarajeva Benjamini Karić koja je, kao ovlašteni predlagač, iz predloženog dnevnog 

reda sjednice, povukla Nacrt Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Alipašin most VI“ 

sa Nacrtom Odluke o provođenju Regulacionog plana „Alipašin most VI“.  
 

***** 

Gradski vijećnik Seid Škaljić je postavio pitanje zašto, u materijalu, nije dostupna saglasnost 

zamjenice gradonačelnice Grada Sarajeva Anje Margetić, a odgovor na postavljeno pitanje 

dala je sekretarka organa uprave Aida Bajramović. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) usvojilo je dnevni 

red 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Adnan Hidić) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Bilal 

Đedović) 

3. Prijedlog Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2024. godinu 

4. Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2024. godinu 

5. Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 

6. Prijedlog Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu  

7. Prijedlog Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2024. godinu 

8. Prijedlog Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad 

Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2024. godinu 

9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program obilježavanja 6. aprila - Dana Grada 

Sarajeva u 2024. godini 

10. Prijedlog Odluke o podizanju multimedijalne instalacije „Sarajevo Olympic Journey“ 

11. Prijedlog Odluke o podizanju spomen-ploče mladim doktoricama tragično nastradalim 

u saobraćajnoj nesreći na Marijin dvoru 

12. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje za 

očuvanje i promociju rok muzike „Ex-Yu Rock Society“ 

13. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o dodjeli jednokratne novčane pomoći 

zakupcima prodajnog mjesta na Pijaci "Kvadrant" na Otoci, općina Novi Grad Sarajevo 

14. Izvještaj o stanju u državnoj službi u Gradu Sarajevu 
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15. Nacrt Odluke o načinu korištenja, održavanju i čuvanju uređenih vodotoka na području 

Grada Sarajeva 

16. Informacija o privrednoj saradnji Grada Sarajeva sa pobratimskim i partnerskim 

gradovima 

17. Informacija o aktivnostima Informativnog centra Sarajevo u 2023. godini 

18. Informacija o implementiranim projektima finansiranim iz međunarodnih i lokalnih 

fondova u 2023. godini 

19. Informacija o pregledu stanja i realiziranim aktivnostima planiranim u Strategiji razvoja 

Grada 2021.-2027., dio 6. Grad čuvar, za marginalizirane skupine 

20. Informacija o provođenju Plana Grada Sarajeva za prevenciju i smanjenje otpada od 

hrane i gubitaka hrane 2023.-2026. godina 

21. Informacija o realizaciji Odluke o pristupanju projektu osnivanja naučno - istraživačke 

infrastrukture „Tech4Green“ - izrada elaborata o ekonomskoj opravdanosti projekta  

22. Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Ad 1) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Adnan Hidić) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedlog Odluke  je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Adnan Hidić), kako je predložena. 
 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Bilal 

Đedović) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedlog Odluke  je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Bilal 

Đedović), kako je predložena. 
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Ad 3) 

Prijedlog Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2024. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedlog Odluke  je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ 

i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Odluku o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2024. godinu, 

kako je predložena. 
 

Ad 4) 

Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2024. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Programa je Kolegij Gradskog vijeća. 

Prijedlog Programa su razmatrala sva radna tijela.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima kao i Izvještaj o provedenoj javnoj 

raspravi. 
 

Uvodno izlaganje je, ispred Kolegija Gradskog vijeća, podnio predsjedavajući Gradskog 

vijeća Jasmin Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2024. godinu, kako je 

predložen. 
 

Ad 5) 

Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu je Gradonačelnica. 

Prijedlog Budžeta su razmatrali Odbor za budžet i finansije, Administrativna komisija i 

Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima kao i Izvještaj o provedenoj javnoj 

raspravi. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, do 

održavanje 34. sjednice Gradskog vijeća, amandmane na Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 

2024. godinu podnijeli Odbor za budžet i finansije, gradska vijećnica Alma Čengić i 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika. 
 

Podneseni amandmani su razmatrani na sjednici Komisije za Statut i akte koja je konstatovala 

da su amandmani podneseni blagovremeno, od strane ovlaštenog predlagača i u propisanoj 

proceduri. 
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Istakao je da je gradskim vijećnicima dostupno i mišljenje Odbora za budžet i finansije o 

podnesenim amandmanima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio da je Odbor za budžet i 

finansije predložio Gradskom vijeću da donese dva zaključka koji su sadržani u Izvještaju sa 

sjednice ovog radnog tijela, i to: 

„1. Zadužuje se Gradonačelnica da pri realizaciji stavke Projekti obnove predškolskih i školskih 

objekata i infrastrukture koja je planirana sa iznosom od 1.625.000,00 KM realizuje i projekat 

uređenja igrališta OŠ „Mehmedalija Mak Dizdar“.“  
 

“2. Gradsko vijeće Grada Sarajeva traži od Gradonačelnice da u skladu sa aktom koji je 

Gradonačelnici uputila Sindikalna organizacija organa Grada Sarajeva, a na osnovi Uredbe 

Vlade Federacije BiH, te uzimajući u obzir i akt Samostalnog sindikata državnih službenika i 

namještenika u organima državne službe, sudskoj vlasti i javnim ustanovama u Federaciji 

Bosne i Hercegovine, isplati dio pomoći uposlenicima Grada Sarajevo iz Budžeta Grada 

Sarajeva za 2023. godinu, a drugi dio odgovarajućom dinamikom do polovice 2024. godine 

kako je i navedeno u Uredbi FBiH. Očekuje se da će Gradonačelnica ovaj zaključak realizovati 

zbog izuzetno velikog povećanja cijena, prije svega hrane, i imajući u vidu da uz ovako 

isplaćenu pomoć ne postoji obaveza poreskih i drugih davanja kao što je to uređeno za obračun 

plata.“  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao gradske vijećnike da je, 

do održavanja 34. sjednice Gradskog vijeća, dostavljeno mišljenje Gradonačelnice o 

podnesenim amandmanima.  
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović pročitao podnesene 

amandmane Odbora za budžet i finansije, gradske vijećnice Alme Čengić, predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, u funkciji gradskog vijećnika i gradonačelnice Grada 

Sarajeva Benjamine Karić. 
 

Amandman I Odbora za budžet i finansije 
 

Predlaže se da se u Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. u okviru ekonomskog koda 

615100 - Kapitalni transferi drugim nivoima vlasti, uvrsti nova stavka “Opremanje dva 

logopedska kabineta u Ambulanti Hrasno Brdo te za tu stavku planira iznos od 10.500,00 KM, 

a da se za ovaj iznos umanji stavka planirana pod ekonomskim kodom 615100 - Kapitalni 

transferi drugim nivoima vlasti i fondovima - Izgradnja i obilježavanje pristupne staze Spomen 

ploče na Kazanima, tako da umjesto 300.000,00 KM iznosi 289.500, 00 KM.  
 

Amandman II Odbora za budžet i finansije 
  

Predlaže se da se u Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. u okviru ekonomskog koda 

615100 - Kapitalni transferi drugim nivoima vlasti, uvrsti nova stavka “Nabavka mikroskopa 

za oftamološki odjel Opće bolnice “Abdulah Nakaš” uz planiranje iznosa od 50.000,00 KM, a 

da se za ovaj iznos umanji stavka planirana pod ekonomskim kodom 615100 - Kapitalni 

transferi drugim nivoima vlasti i fondovima - Izgradnja i obilježavanje pristupne staze Spomen 

ploče na Kazanima koji je planiran u iznosu od 300.000,00 KM.  
 

Amandman III Odbora za budžet i finansije 
  

Predlaže se da se u Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. u okviru ekonomskog koda 

614300 - Tekući transferi neprofitnim organizacijama, izostavi stavka - Udruženje za očuvanje 

i promociju rock muzike „Ex Yu Rock Society“ sa planiranim sredstvima u iznosu od 7.000 

KM, a da se ta sredstva prenesu na zajedničku stavku Udruženja/fondacije iz oblasti kulture 

tako da se planiraju sredstva u iznosu od 157.000,00 KM umjesto planiranih 150.000,00 KM. 
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Amandman I gradske vijećnice Alme Čengić 
 

Predlažem da se u Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. u okviru ekonomskog koda 

615100 - Kapitalni transferi drugim nivoima vlasti i fondovima, uvrsti nova stavka 

”Sufinansiranje izgradnje vertikalne platforme za invalidna lica na prvom dijelu stepeništa 

ulice Orašačka naselje Pofalići, Općina Novo Sarajevo” te za tu stavku planira iznos od 

20.000,00 KM, a da se za ovaj iznos umanji stavka planirana pod ekonomskim kodom 615100 

 Kapitalni transferi drugim nivoima vlasti i fondovima - Projektovanje, obilježavanje i 

izgradnja biciklističkih staza, tako da umjesto 200.000,00 KM iznosi 180.000,00 KM. 
 

Amandman II gradske vijećnice Alme Čengić 
 

Predlažem da se u Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. u okviru ekonomskog koda 

615100 - Kapitalni transferi drugim nivoima vlasti i fondovima, uvrsti nova stavka ”Podrška 

radu gradske dvorane Mirsad Hurić Goražde” te za tu stavku planira iznos od 5.000,00 KM, a 

da se za ovaj iznos umanji stavka planirana pod ekonomskim kodom 615100 - Kapitalni 

transferi drugim nivoima vlasti i fondovima - Obnova i rekonstrukcija Koševskog potoka tako 

da umjesto 50.000,00 KM iznosi 45.000,00. 
 

Amandman I gradskog vijećnika Jasmina Ademovića 
 

Predlaže se da se u Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. u okviru ekonomskog koda 

613000 Izdaci za materijal i usluge; 613900 Ugovorene i druge posebne usluge, planiraju dvije 

nove stavke: 

- stavka - Obilježavanja ZOI 84, u skladu sa Programom koji donosio OO za obilježavanje 

godišnjice ZOI 84 u Sarajevu sa iznosom od 15.000,00 KM, te 

- Svečana akademija u povodu obilježavanja ZOI 84 sa iznosom od 5.000,00 KM 

a da se za tako planirane iznose umanji iznos sredstava planiran za izradu monografije Sarajeva 

u okviru istog ekonomskog koda te da se, umjesto planiranih 100.000,00 KM, za ovu namjenu 

planira 80.000,00 KM. 
 

Amandman II gradskog vijećnika Jasmina Ademovića 
 

Predlaže se da se u Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. u okviru ekonomskog koda 

614000 Tekući transferi i drugi tekući rashodi, 614300 planira nova stavka - Obilježavanja ZOI 

84, u skladu sa Programom koji donosio OO za obilježavanje godišnjice ZOI 84 u Sarajevu, sa 

iznosom od 5.000,00 KM, a da se za tako planirani iznos umanji iznos sredstava planiran za 

primjenu Odluke o uslovima i postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada Sarajeva u okviru 

istog ekonomskog koda te da se umjesto planiranih 150.000,00 KM za ovu namjenu planira 

145.000,00 KM. 
 

Amandman III gradskog vijećnika Jasmina Ademovića 
 

Predlaže se da se u Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. u okviru ekonomskog koda 

614000 Tekući transferi drugim nivoima vlasti i fondovima; 614400 Subvencije javnim 

poduzećima, planiraju dvije nove stavke: 

- KJP Skenderija - sufinansiranje uslova za organizaciju događaja iz Programa Obilježavanja 

40. godišnjice ZOI 84 - 5.000,00 KM na po 

- KJP ZOI 84 sufinasiranje uslova za organizaciju događaja iz Programa Obilježavanja 40. 

godišnjice ZOI 84 5.000,00 KM 

 a da se za tako planirane iznose umanji iznos sredstava planiranih za podizanje spomenika od 

značaja za Grad Sarajevo sa istog ekonomskog koda te da se, umjesto planiranih 300.000,00 

KM, za ovu namjenu planira 290.000,00 KM. 
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Amandman I Gradonačelnice  
 

U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, ekonomski kod Tekući transferi 

neprofitnim organizacijama, stavka Udruženje slijepih KS umanjiti na iznos 3.000,00 KM 

(umjesto predloženih 10.000,00 KM), te preostali iznos sredstava od 7.000,00 KM prebaciti na 

ekonomski kod 614400 Subvencije javnim preduzećima, stavka - Sufinansiranje obilježavanja 

40 godina od početka rada Doma BHRT (Radiotelevizija Bosne i Hercegovine). 
 

Amandman II Gradonačelnice 
 

U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, ekonomnski kod 614400 Subvencije 

javnim preduzećima, dodaje se stavka Sufinansiranje obilježavanja 40 godina od početka rada 

Doma BHRT (Radiotelevizija Bosne i Hercegovine) u iznosu od 50.000,00 KM, a stavka - 

Izgradnja i obilježavanje pristupne staze spomen ploči na Kazanima, ekonomski kod 615100, 

umanjuje se za iznos 43.000,00 KM uz iznos od 7.000,00 KM za koji je umanjena stavka 

Udruženje slijepih KS, ekonomski kod 614300 - Tekući transferi neprofitnim organizacijama. 
 

Amandman III Gradonačelnice 
 

U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, ekonomski kod 614100 - Tekući 

transferi drugim nivoima vlasti i fondovima, dodati novu stavku Općina Stari Grad Sarajevo - 

''postavljanje ledene plohe za klizanje na Trgu Prve brigade policije” u iznosu od 40.000,00 

KM, a stavka 613900 - Ugovorene i druge posebne usluge - Izrada monografije Grada Sarajeva, 

umanjuje se za iznos 40.000,00 KM. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je podsjetio da se Gradonačelnica nije 

saglasila sa Amandmanom I Odbora za budžet i finansije Gradskog vijeća. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o Amandmanu I Odbora za budžet i finansije Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od gradskih 

vijećnika nije zatražio izjašnjenje. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je podsjetio da se Gradonačelnica nije 

saglasila sa Amandmanom II Odbora za budžet i finansije Gradskog vijeća. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o Amandmanu II Odbora za budžet i finansije Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od gradskih 

vijećnika nije zatražio izjašnjenje. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je podsjetio da se Gradonačelnica nije 

saglasila sa Amandmanom III Odbora za budžet i finansije Gradskog vijeća. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o Amandmanu III Odbora za budžet i finansije Gradsko vijeće posebno izjasni, gradski 

vijećnik Seid Škaljić je zatražio izjašnjenje i obrazložio razloge za zatraženo izjašnjenje. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović dao riječ Benjamini Karić, 

gradonačelnici Grada Sarajeva koja je obrazložila razloge ne prihvatanja Amandmana III 

Odbora za budžet i finansije. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademović, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa 5 glasova „za“,  šest glasova „protiv“ i tri „suzdržana“ glasa prisutnih 

gradskih vijećnika (12 gradskih vijećnika se nije izjasnilo) nije usvojilo Amandman III Odbora 

za budžet i finansije, koji glasi: 
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„Predlaže se da se u Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. u okviru ekonomskog koda 

614300 - Tekući transferi neprofitnim organizacijama, izostavi stavka - Udruženje za očuvanje 

i promociju rock muzike „Ex Yu Rock Society“ sa planiranim sredstvima u iznosu od 7.000 

KM, a da se ta sredstva prenesu na zajedničku stavku Udruženja/fondacije iz oblasti kulture 

tako da se planiraju sredstva u iznosu od 157.000,00 KM umjesto planiranih 150.000,00 KM.“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je podsjetio da se Gradonačelnica 

saglasila sa Amandmanom I gradske vijećnice Alme Čengić. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o Amandmanu I gradske vijećnice Alme Čengić Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od 

gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje te je Amandman I gradske vijećnice Alme Čengić 

postao sastavni dio Prijedloga Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je podsjetio da se Gradonačelnica 

saglasila sa Amandmanom II gradske vijećnice Alme Čengić. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o Amandmanu II gradske vijećnice Alme Čengić Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od 

gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje te je Amandman II gradske vijećnice Alme 

Čengić postao sastavni dio Prijedloga Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je podsjetio da se Gradonačelnica 

saglasila sa Amandmanom I predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o Amandmanu I predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmin Ademović Gradsko vijeće 

posebno izjasni, niko od gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje te je Amandman I 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića postao sastavni dio Prijedloga 

Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je podsjetio da se Gradonačelnica nije 

saglasila sa Amandmanom II predsjedavajućeg Gradskog vijeće Jasmina Ademovića, uz  

konstataciju da prihvata stav Gradonačelnice, kao predlagača Budžeta. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o Amandmanu II predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića Gradsko vijeće 

posebno izjasni, niko od gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio da se Gradonačelnica 

delimično saglasila sa Amandmanom III predsjedavajućeg Gradskog vijeće Jasmin 

Ademović, uz konstataciju da prihvata stav Gradonačelnice, kao predlagača Budžeta. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o Amandmanu III predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmin Ademović Gradsko vijeće 

posebno izjasni, niko od gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje te je Amandman III 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmin Ademović u dijelu koji je Gradonačelnica 

prihvatila postao sastavni dio Prijedloga Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu. 
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Zatim je Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović konstatovao da su Amandman 

I, Amandman II i Amandman III Gradonačelnice, kao ovlaštenog predlagača, postali 

sastavni dio Prijedloga Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Toni Vukadin, gradska vijećnica 

Danijela Šahat, gradski vijećnik Almedin Miladin, gradski vijećnik Srđan Srdić, gradska 

vijećnica Alma Čengić, zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela 

Džehverović, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, gradski vijećnik Seid 

Škaljić i gradska vijećnica Enisa Spahić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je 

gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

***** 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Vedad Deljković. 
 

Informisao je gradske vijećnike da je sjednicu, iz opravdanih razloga, napustio gradski 

vijećnik Vedran Dodik te konstatovao da sjednici prisustvuje 27 gradskih vijećnika. 
 

***** 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović pozvao gradske vijećnike da 

se izjasne o Zaključku Odbora za budžet i finansije, koji glasi: 

„Zadužuje se Gradonačelnica da pri realizaciji stavke Projekti obnove predškolskih i školskih 

objekata i infrastrukture koja je planirana sa iznosom od 1.625.000,00 KM realizuje i projekat 

uređenja igrališta OŠ „Mehmedalija Mak Dizdar“.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, je usvojilo  Zaključak Odbora za budžet i finansije. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović pozvao je gradske vijećnike da se 

izjasne o Zaključku Odbora za budžet i finansije, koji glasi: 

“Gradsko vijeće Grada Sarajeva traži od Gradonačelnice da u skladu sa aktom koji je 

Gradonačelnici uputila Sindikalna organizacija organa Grada Sarajeva, a na osnovi Uredbe 

Vlade Federacije BiH, te uzimajući u obzir i akt Samostalnog sindikata državnih službenika i 

namještenika u organima državne službe, sudskoj vlasti i javnim ustanovama u Federaciji 

Bosne i Hercegovine, isplati dio pomoći uposlenicima Grada Sarajevo iz Budžeta Grada 

Sarajeva za 2023. godinu, a drugi dio odgovarajućom dinamikom do polovice 2024. godine 

kako je i navedeno u Uredbi FBiH. Očekuje se da će Gradonačelnica ovaj zaključak realizovati 

zbog izuzetno velikog povećanja cijena, prije svega hrane, i imajući u vidu da uz ovako 

isplaćenu pomoć ne postoji obaveza poreskih i drugih davanja kao što je to uređeno za obračun 

plata.”  
 

Prije izjašnjenja o predloženom zaključku, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović je dao riječ gradskom vijećniku Draganu Stevanoviću. 
 

***** 

Predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika Naše stranke, gradski vijećnik Adi Škaljić je, 

u ime Kluba gradskih vijećnika Naše stranke, zatražio pauzu.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio pauzu do 11.35 sati. 
 

***** 

U nastavku sjednice, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika Naše stranke, gradski 

vijećnik Adi Škaljić je obrazložio razloge pauze. 
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***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa sedam glasova „za“, tri glasa „protiv“ i 13 „suzdržanih“ glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) nije usvojilo Zaključak 

Odbora za budžet i finansije. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmina Ademovića pozvao gradske vijećnike da 

se izjasne o Zaključku koji je, u raspravi, predložio gradski vijećnik Seid Škaljić, a koji glasi: 

„Gradonačelnica će uputiti pismo Skupštini Kantona Sarajevo odnosno Vladi Kantona Sarajevo 

i Parlamentu Federacije Bosne i Hercegovine odnosno Vladi Federacije Bosne i Hercegovine 

da se u narednom periodu razmotri mogućnost i predloži odnosno usvoji značajnije izdvajanje 

sredstava za Grad Sarajevo imajući u vidu značaj uloge glavnog grada koju Grad Sarajevo 

nosi.“  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

Zaključak gradskog vijećnika Seida Škaljića. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 26 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Budžet Grada Sarajeva za 2024. godinu, kako je predložen i izmijenjen u 

skladu sa podnesenim i prihvaćenim amandmanima. 
 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija, Odbor za budžet i finansije i 

Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Toni Vukadin koji je iznio 

određene sugestije na predloženu Odluku, tako da glase: 

„Član 14. Odluke će glasiti: “Postupak nabavke roba i usluga i ustupanju radova ugovoreni 

organ je dužan obavljati u skladu sa Zakonom o javnim nabavkama Bosne i Hercegovine 

(„Službeni glasnik Bosne i Hercegovine“, broj 39/14 i 59/22)“.“ 

„Član 17. Odluke će glasiti: „Sredstva utvrđena u Budžetu Grada Sarajeva na ekonomskom 

kodu 613900 naknade rad, naknada radnim tijelima Gradskog vijeća, naknade vijećnicima 

Gradskog vijeća isplaćuju se na osnovu Odluke o platama i naknadama u organima Grada 

Sarajeva („Službene novine Kantona Sarajevo“, broj 4/23)“.“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je predložio, a gradonačelnica Grada 

Sarajeva Benjamina Karić, kao podnosilac prijedloga akta, prihvatila prijedlog da sugestije 

gradskog vijećnika Tonija Vukadina, podnese kao svoje amandmane, kako bi se ispoštovala 

procedura propisana Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Sarajeva o podnošenju amandmana. 
 

Na pitanje predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o amandmanima Gradonačelnice Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od gradskih vijećnika 
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nije zatražio izjašnjenje te su amandmani postali sastavni dio Prijedloga Odluke o izvršavanju  

Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 26 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, kako je 

predložena i izmijenjena u skladu sa podnesenim amandmanima. 
 

Ad 7) 

Prijedlog Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2024. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Programa je Komisija za međunarodnu saradnju. 

Prijedlog Programa je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Program međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2024. godinu, kako je 

predložen. 
 

Ad 8) 

Prijedlog Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad 

Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2024. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Programa je Gradonačelnica. 

Prijedlog Programa su razmatrali Komisija za spomenike i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Uslijedila je rasprava o proceduralnim pitanjima u kojoj su učestvovali gradska vijećnica 

Amra Zulfikarpašić i predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad 

Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2024. godinu, kako je predložen. 
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Ad 9) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program obilježavanja 6. aprila - Dana Grada 

Sarajeva u 2024. godini 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti na Program obilježavanja 6. aprila - Dana 

Grada Sarajeva u 2024. godini, kako je predložena. 
 

Ad 10) 

Prijedlog Odluke o podizanju multimedijalne instalacije „Sarajevo Olympic Journey“ 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za spomenike. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela kao i Izvještaj o provedenoj javnoj raspravi su dostupni gradskim 

vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ 

i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Odluku o podizanju multimedijalne instalacije „Sarajevo Olympic 

Journey“, kako je predložena. 
 

Ad 11) 

Prijedlog Odluke o podizanju spomen-ploče mladim doktoricama tragično nastradalim u 

saobraćajnoj nesreći na Marijin dvoru 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za spomenike. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela kao i Izvještaj o provedenoj javnoj raspravi su dostupni gradskim 

vijećnicima.  
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Samir Bejić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 26 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o podizanju spomen-ploče mladim doktoricama tragično nastradalim 

u saobraćajnoj nesreći na Marijin dvoru, kako je predložena. 
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Ad 12) 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje za 

očuvanje i promociju rok muzike „Ex-Yu Rock Society“ 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio da je gradonačelnica 

Grada Sarajeva Benjamina Karić podnijela Amandman na Prijedlog Odluke o utvrđivanju 

posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje za očuvanje i promociju rok muzike „Ex-Yu 

Rock Society“, koji glasi: 

„U prijedlogu Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje za 

očuvanje i promociju rok muzike „Ex-Yu Rock Society“ u članu 2. umjesto riječi „iznosom od 

10.000,00 KM (desethiljada KM), treba da stoje riječi: „iznosom od 5.000,00 KM (pethiljada 

KM)“.“ 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Adi Škaljić, a odgovor na pitanje 

dala je sekretarka organa uprave Aida Bajramović. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o Amandmanu Gradonačelnice Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od gradskih vijećnika nije 

zatražio izjašnjenje te je Amandman Gradonačelnice postao sastavni dio Prijedloga Odluke 

o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje za očuvanje i promociju 

rok muzike „Ex-Yu Rock Society“. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i jednim 

„suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje za 

očuvanje i promociju rok muzike „Ex-Yu Rock Society“, kako je predložena i izmijenjena 

u skladu sa podnesenim Amandmanom. 

 

Ad 13) 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o dodjeli jednokratne novčane pomoći zakupcima 

prodajnog mjesta na Pijaci "Kvadrant" na Otoci, općina Novi Grad Sarajevo 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluku o izmjenama Odluke o dodjeli jednokratne novčane pomoći 

zakupcima prodajnog mjesta na Pijaci "Kvadrant" na Otoci, općina Novi Grad Sarajevo, 

kako je predložena. 
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Ad 14) 

Izvještaj o stanju u državnoj službi u Gradu Sarajevu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj  je razmatrala Komisija za Statut i akte. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova 

„protiv“ i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika 

se nije izjasnilo) usvojilo je Izvještaj o stanju u državnoj službi u Gradu Sarajevu, kako je 

podnesen.         

         

Ad 15) 

Nacrt Odluke o načinu korištenja, održavanju i čuvanju uređenih vodotoka na području 

Grada Sarajeva 
 

Predlagač Nacrta Odluke je Gradonačelnica. 

Nacrt Odluke su razmatrali Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj i Komisija 

za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da je   

Prijedlog Zaključka kojim bi se Nacrt Odluke uputio u javnu raspravu dostupan u materijalu.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, jednim glasom 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se 

nisu izjasnila) usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Odluke o načinu korištenja, 

održavanju i čuvanju uređenih vodotoka na području Grada Sarajeva, upućuje u javnu 

raspravu, kako je predložen. 
 

Ad 16) 

Informacija o privrednoj saradnji Grada Sarajeva sa pobratimskim i partnerskim 

gradovima 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Informaciju je podnijela Gradonačelnica. 

Informaciju je razmatrala Komisija za međunarodnu saradnju.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Ratko Orozović. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o privrednoj saradnji Grada Sarajeva sa 

pobratimskim i partnerskim gradovima. 
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Ad 17) 

Informacija o aktivnostima Informativnog centra Sarajevo u 2023. godini 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Informaciju je podnijela Gradonačelnica. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za društvene djelatnosti.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o aktivnostima Informativnog centra 

Sarajevo u 2023. godini. 
 

Ad 18) 

Informacija o implementiranim projektima finansiranim iz međunarodnih i lokalnih 

fondova u 2023. godini 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Informaciju je podnijela Gradonačelnica. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za budžet i finansije.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o implementiranim projektima 

finansiranim iz međunarodnih i lokalnih fondova u 2023. godini 

 

Ad 19) 

Informacija o pregledu stanja i realiziranim aktivnostima planiranim u Strategiji razvoja 

Grada 2021.-2027., dio 6. Grad čuvar, za marginalizirane skupine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Informaciju je podnijela Gradonačelnica. 

Informaciju  je razmatrala Komisija za ljudska prava i slobode.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o pregledu stanja i realiziranim 

aktivnostima planiranim u Strategiji razvoja Grada 2021.-2027., dio 6. Grad čuvar, za 

marginalizirane skupine 
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Ad 20) 

Informacija o provođenju Plana Grada Sarajeva za prevenciju i smanjenje otpada od 

hrane i gubitaka hrane 2023.-2026. godina 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Informaciju je podnijela Gradonačelnica. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za društvene djelatnosti.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o provođenju Plana Grada Sarajeva za 

prevenciju i smanjenje otpada od hrane i gubitaka hrane 2023.-2026. godina. 
 

Ad 21) 

Informacija o realizaciji Odluke o pristupanju projektu osnivanja naučno - istraživačke 

infrastrukture „Tech4Green“ - izrada elaborata o ekonomskoj opravdanosti projekta  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Informaciju je podnio predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog 

vijećnika. 

Informaciju  je razmatrala Administrativna komisija.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao direktoricu Verlab instituta 

Lejlu Gurbeta Pokvić da prezentira Elaborat. 
 

Nakon prezentacije Elaborata, uslijedila je rasprava u kojoj su učestvovali gradska vijećnica 

Amra Zulfikarpašić, gradski vijećnik Alen Girt, zamjenica predsjedavajućeg Gradskog 

vijeća Mirela Džehverović, gradski vijećnik Seid Škaljić, gradski vijećnik Vedad 

Deljković, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dali su direktorica Verlab instituta 

Lejla Gurbeta Pokvić i predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o realizaciji Odluke o pristupanju projektu 

osnivanja naučno - istraživačke infrastrukture „Tech4Green“ - izrada elaborata o 

ekonomskoj opravdanosti projekta.  

 

Ad 22) 

Vijećnička pitanja i inicijative 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

15 gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 
 

*****  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 34. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja i inicijative, kao i inicijative i vijećnička pitanja gradskih vijećnika i 

radnih tijela, koje su zaprimljene do održavanja sjednice, i to:  

- jedna inicijativa sa prijedlogom zaključka gradskog vijećnika Dragana Stevanovića za koju 

se traži izjašnjenje, 
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- jedna inicijativa Odbora za lokalni biznis i turizam, 

- jedna inicijativa Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta za koju se traži 

izjašnjenje, 

- jedna inicijativa Komisije za odnose sa vjerskim zajednicama i crkvama, 

- jedna inicijativa gradskog vijećnika Željka Majstorovića, za koju se traži izjašnjenje. 
  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio izjašnjenje o inicijativama za 

koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 
 

1. Gradski vijećnik Dragan Stevanović je predložio Zaključak sljedećeg sadržaja. 

„Gradsko vijeće Grada Sarajeva najenergičnije osuđuje napade stranih državljana, prije 

svega gospodina Kabirija, na instituciju gradonačelnika, te Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva traži da se, u skladu sa međunarodnim propisima, uskrati daljnje 

gostoprimstvo gospodinu Kabiriju u Bosni i Hercegovini.“  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

je usvojilo predloženi Zaključak gradskog vijećnika Dragana Stevanovića.  
 

2. Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta je uputio inicijativu sljedećeg 

sadržaja.   

„Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta putem Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva, upućuje inicijativu Gradonačelnici da poduzme potrebno da se ubuduće 

dekoracija (iluminacija, zastave itd...) grada Sarajeva u povodu događaja od značaja za 

zajednicu, realizuje u okviru projekta koji bi nosio Grad Sarajeva, a u saradnji sa 

nadležnima u općinama, odnosno Kantonu Sarajevo, te Turističkom zajednicom 

Kantona Sarajevo.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

3. Gradski vijećnik Željko Majstorović je uputio i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja.   

„Potrebno je da u Budžetu Grada Sarajeva za 2024. godinu, ponovo uvrsti stavka 

„Udruženje oboljelih od Morbus Crohna i ulceroznog colitisa“ sa iznosom od 10.000,00 

KM i predložiti Gradskom vijeću dodjeljivanje statusa od posebnog značaja ovom 

udruženju“.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa 12 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) nije podržalo podnesenu 

inicijativu, te ona nije postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmina Ademovića 

gradskim vijećnicima da, u skladu sa članom 148. stav 3. Poslovnika Gradskog vijeća, usmeno 

postave vijećnička pitanja i inicijative, nije bilo prijavljenih. 
 

 

 

 

 

 

 



21 

 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 34. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 13.10 sati.   
 

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      

  

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 
 

Mila Eminović  

 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  
 

Jasmin Ademović, s.r. 


